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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR GORNJI ZAMET 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/10-35/3 
URBROJ:  2170/01-09-10-10-2 
Rijeka,  20.08.2010. 
  

 
ZAPISNIK 

SA 2. SJEDNICE VMO GORNJI ZAMET  
 

2. sjednica VMO Gornji Zamet održana je 07.07.2010. (srijeda) s početkom u 18 sati u 
prostorijama MO GORNJI ZAMET, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Tihomir Ćiković, član 
• Viktor Ivaniš, član 
• Marina Kardum, član 
• Krunoslav Kovačević, predsjednik VMO 
• Vesna Širola, referent za mjesnu samoupravu. 
 

Ostali nazočni: 
• - 

Sjednici nisu bili nazočni: 
• Marijan Perica, zamjenik predsjednika VMO  
 
 

Usvajanje zapisnika s 1. sjednice VMO Gornji Zamet održane 21.06.2010. g. 
• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Razno 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
AD 1 
Predsjednik Vijeća, g. Kovačević je upoznao je prisutne vijećnike o sastanku održanom 05. 07. 
2010. u 9 h u prostoru MO Gornji Zamet u Dražičkoj 4. Sastanak je održan na inicijativu vijećnika 
MO Gornji Zamet, a prisustvovali su mu predstavnici:  
 

• OGU za komunalni sustav Grada Rijeke (Jelena Kožulj),  
• Energa (Bojan Jurdana) 
• VIK-a (Nataša Kinkela i Ivana Plješa) te  
• inženjer zadužen za nadzor izgradnje (Andrej Marochini).  
 

Tema je bila dinamika izgradnje vodovoda, kanalizacije i plina na području MO Gornji Zamet, 
potencijalni problemi, informiranje vijeća i grañana i sl. 
 
Dogovoreno je da će se na e-mail MO Gornjeg Zamet dostavljati dinamički planovi (mijenjaju se 
cca svakih 15 dana). Obavještavanje grañana vršit će se i preko medija, ali svakako bi bilo 
poželjno da se vrši i preko mjesnog odbora (plakati). E-mail s dinamičkim planom investicija je 
istog dana dostavljen od strane VIK-a (Mojca Spinčić), a ubuduće će ga dostavljati Rijeka Promet. 
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Vijećnici su obaviješteni da je dio projekta još u  izradi (dokumentacija i sl.) i da će na vrijeme biti o 
svemu obaviješteni. Poseban naglasak vijećnici su dali na kvalitetu uvjeta života grañana dok se 
radovi budu obavljali (prohodnost ulica). Predstavnici investitora i izvoñača su obećali da će se sve 
raditi u okvirima struke i da je svima u interesu da radovi budu kvalitetno i na vrijeme izvršeni. 
 
Zaklju čak: Prisutni vijećnici zadovoljni primljenim informacijama. 
 
 
G. Kovačević je istaknuo zapušteno igralište u Ulici Bogomira Ćikovića Marčeve (ispod „Češkog 
doma“) i predložio da se traži od gradskih službi da ga urede (ograda i sl.). 
 
Zaklju čak: Tajnica će obavijestiti djelatnicu u Odjelu gradske uprave za komunalni sustav i tražiti 
uvid u stanje igrališta i ureñenje istoga. 
 
Tajnica je podjelila pristunim vijećnicima nekoliko oglednih primjeraka programa rada kako bi 
vijećnici bili upoznati sa načinom njihovog planiranja jer će u rujnu Vijeće trebati početi na izradi 
programa rada za 2010.g. Upoznala ih je i s načinom financiranja i mogućim raspoloživim 
sredstvima. 
 
Zaklju čak: Prisutni vijećnici navedene informacije primili na znanje. 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati.                  Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 

 
Zapisničar – Referent za mjesnu samoupravu 

Vesna Širola 
Predsjednik VMO Gornji Zamet:  

Krunoslav Kovačević 
 

 


